

## Prayer items – Florin, local Romanian missionary

## Ministry Updates and Prayer Requests

## • Jewish Ministry &amp; Ukraine Mission Reflection

- **Chernivtsi & Kamienetz-Podilsky Echoes:** Praise the Lord for a deeply impactful short-term mission to Ukraine alongside with another brother Jewish Messianic Community. In Chernivtsi, they prayed over historical Holocaust sites, left an unforgettable mark on the local Jewish Community, and shared sweet fellowship with Messianic Rabbi Alex. In Kamienetz-Podilsky, the team completed two days of physical restoration work at a mass grave site, building unexpected bridges with the local Jewish leader and two English-speaking youth.
- **Vinnitsia Connections:** Praise for historic doors opened to minister alongside the Jewish Chief Rabbi and his team. They were able to share, pray, and weep together until midnight, proclaiming eternal salvation through Jesus the Messiah.
- **Wartime Protection & Future Vision:** Deep gratitude for the Lord's absolute protection as air-raid sirens went off frequently during the day and night. Pray that the divine seeds planted in broken hearts grow deep roots. Pray also for wisdom as Florin begins mobilizing and building a team of believers for a return trip to Ukraine next summer.

## • Youth Camp Ministry (Starting August 15th)

- **Spiritual Awakening:** Pray for a powerful move of the Holy Spirit to ignite a profound, lifelong passion for Yeshua within the hearts of all the youth attending the camp.
- **Strength and Safety:** Ask for physical stamina for the leadership team and smooth logistics as final preparations culminate this week.

## • Auschwitz Journey in Poland (August 25th–31st)

- **Emotional & Physical Stamina:** Pray for emotional endurance, health, and spiritual focus for Florin during his days at Auschwitz for the upcoming commemoration events.
- **Travel Protection:** Intercede for travel safety on the roads as he drives across Romania and Poland.

## • Heart Conviction: Pray that the Holy Spirit moves powerfully ahead of the ministry to convict and soften the hearts of the people they serve.

## Family Updates and Prayer Requests

## • Peter's Ongoing Journey

- **Medical Oversight:** Praise that Peter is feeling well and faithfully completing his daily left-arm physical therapy rehabilitation exercises. Pray for the perfect timing and administrative breakthrough needed to schedule his two upcoming MRIs and PET-CT scan recommended for this fall.
- **Academic:** Pray for clarity of mind, discipline, and excitement as Peter studies and prepares to launch his university career in Computer Science this coming October.

## • Family Life &amp; Housing

- **Rest & Rejoicing:** Thank the Lord for a beautiful 10-day trip to the Northwest to visit relatives, offering the family a much-needed break from routine to plant practical spiritual seeds.
- **Housing & Ministry Provisions:** Continue to pray for financial provision to completely cover the setup costs of their new house and the operational expenses of these back-to-back summer ministries.

- **猶太人事工與烏克蘭宣教回顧**
  - **切爾諾夫策與卡緬涅茨-波多利斯基(Chernivtsi & Kamienetz-Podilsky)的回響**：讚美主！與另一位猶太彌賽亞社區的弟兄一同前往烏克蘭的短期宣教影響深遠。在切爾諾夫策，他們在歷史性的猶太人大屠殺遺址上禱告，在當地猶太社區留下了難忘的印記，並與彌賽亞拉比亞歷克斯（Rabbi Alex）共享了美好的團契。在卡緬涅茨-波多利斯基，團隊在一個萬人塚遺址完成了為期兩天的實地修復工作，與當地的猶太領袖和兩位說英語的青年建立了意想不到的橋梁。
  - **文尼察(Vinnytsia)的連結**：讚美主！歷史性的大門已敞開，得以與猶太首席拉比及其團隊一同服事。他們一起分享、禱告並哭泣直到深夜，宣告藉著彌賽亞耶穌得著永遠的救恩。
  - **戰時保護與未來願景**：深深感謝主的絕對保護，因為空襲警報在白天和黑夜頻繁響起。求主保守撒在破碎心靈中的神聖種子能扎下深根。也為Florin禱告，求主賜下智慧，因他正開始準備建立一個信徒團隊，預備明年夏天再次前往烏克蘭。
- **青年營會事工（8月15日開始）**
  - **屬靈復興**：求聖靈大大動工，在所有參加營會的青年心中，讓他們燃點起對耶穌深切渴慕且一生的追求。
  - **充足的體力與安全**：求主賜予領袖團隊充足的體力，並保守本週進入尾聲的最後預備工作與後勤調配一切順暢。
- **波蘭(Poland)奧斯威辛 HLH 大會（8月25日 - 30日）**
  - **心力與體力**：Florin將參加為期3天的「從大屠殺到活出盼望」（Holocaust to Living Hope）大會、「生命邁進」（March of Life）及各項紀念活動，求主賜給他充沛的心靈與體力、健康的身體以及聖靈的引領。
  - **旅途保護**：為他開車橫跨羅馬尼亞和波蘭的行車安全代禱。
- **人心的悔改**：求聖靈在一切事工開始之前大大運作，親自預備人心、感動並軟化他們將服事的所有福音對象。

## 家庭更新和祈禱事項

### Peter的近況與前路

- **治療跟進**：讚美主！Peter目前感覺良好，並正努力地進行每日的左臂物理治療復健運動。求主預備最佳的時間，好讓原定於今年秋季進行的兩次核磁共振（MRI）和正電子電腦斷層掃描（PET-CT）能順利預約。
- **學業進展**：求主賜予Peter清晰的頭腦、自律與喜樂，因他正為今年十月即將展開的大學課程 Computer Science進行研讀與準備。

### 家庭生活與住房

- **休息與歡慶**：感謝主！前往西北部探訪親戚的10天美妙旅程，讓全家人在日常常規中得到了極需的休息，並得以撒下實用的屬靈種子。
- **住房與事工需要**：請繼續為財務供應禱告，求主預備新家的需要，以及這些接踵而來的夏季事工的運作開銷。